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Zápis ze zasedání  Rady  ÚOCHB AV ČR, v.v.i.

Datum:  4. února 2010

Přítomni: Tomáš Kraus, Antonín Holý, Lubomír Rulíšek, Jitka Moravcová,  Hana Sychrová, Jana 
Hodačová.

Omluveni: Miloš Buděšínský, Jan Konvalinka, Irena Valterová 

Hosté:  Zdeněk Havlas, Božena Petschová, Iva Pichová, Jiří Špička

Program:
(1) Kontrola zápisu z minulého zasedání a schválení programu,
(2) aktuální informace o rekonstrukci areálu,
(3) diskuse nad mechanismy fungovaní a evaluace servisních a vědecko-servisních týmů,
(4) definice základního vybavení laboratoří,
(5) aktualizace programu  zasedáni Advisory Board na ÚOCHB v březnu 2010,
(6) příprava  voleb externích členů sněmu AV ČR pro funkční období 2010-2014,
(7) informace o nominaci členů Rady vlády pro vědu za AV ČR,
(8) různé

Zápis:

Ad 1) Aklamací byl jednomyslně schválen zápis ze zasedání Rady dne 7.1. 2010 a upravený program 
27. schůze Rady (přesun bodu (4) na příští zasedání RI, kam bude přizvána též Metodická rada, která 
se na návrhu definice základního vybavení laboratoří podílela).

Ad  2)  Dr.  Havlas informoval  Radu  o  průběhu  rekonstrukčních  prací  v areálu.  V současné  době 
probíhají  přípravy  stavebních  prací  v prostoru  knihovny,  prostoru  po  bývalém zvěřinci  i  v  objektu 
Papírenská.  Prodlením  ve  schvalovacím  řízení  na  Stavebním  úřadu  Prahy  6  však  dosud  ústav 
nezískal  stavební  povolení  na rekonstrukci  budovy  C.  Reálným termínem pro  získání  stavebního 
povolení se zatím jeví březen 2010. Dále Ing. Špička informoval, že probíhá příprava dokumentace 
pro územní řízení na budovu B, s tím, že zatím není definitivně vyřešena otázka garáží, respektive 
spoluúčast ústavu na jejich výstavbě společně s Prahou 6 v oblasti náměstí Interbrigády. Stále platí 
předpoklad zahájení prací na budově B koncem letošního roku.  

Ad 3) Rada diskutovala mechanismy fungovaní servisních a vědecko-servisních týmů, jejich využívání 
vědeckými týmy, možnosti vnitřního účtování servisních prací a nastavení rozumných proporcí mezi 
vědeckou a servisní aktivitou u vědecko-servisních týmů. Rada se domnívá, že efektivní využívání 
stávajících, rušení  nepotřebných a naopak vznik nových servisních a vědecko-servisních týmů lze 
regulovat finanční spoluúčastí vědeckých týmů (interním účtováním čerpaných služeb). Dále je nutné 
nalézt mechanismy evaluace servisních a vědecko-servisních týmů.  V první fázi Rada doporučuje 
vedení a) zahájit mapovaní využití servisu jednotlivými týmy a zajistit ekonomický rozbor nákladů tak, 
aby mohlo dojít k rozumnému nastavení (spolu)financování a b) využít březnové návštěvy členů AB 
k diskusi o zkušenostech s metodikou evaluace servisních týmů v zahraničí. 

Usnesení: Rada navrhuje vedení  ústavu zajistit  a)  od vedoucích servisních a vědecko-servisních 
týmů, aby vlastní metodikou vyhodnotili poměrné využití servisního času jednotlivými vědeckými týmy 
za rok 2009 a b) od ekonomického oddělení, aby dodalo přehled odpovídajících provozních nákladů 
za toto období. 
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Ad 5)  Rada vzala na vědomí informace Dr. Havlase o stavu evaluačního procesu: Posudky od tří 
hodnotitelů na podklady, které vypracovali vedoucí 7 hodnocených týmů (4 juniorské + 3 seniorské) 
budou k dispozici  hodnoceným vedoucím,  členům AB i  členům Rady ÚOCHB přibližně v polovině 
února. Hodnocení, kterého se kromě přednášejících zúčastní členové AB, Rady ÚOCHB a vedení 
ústavu,  bude  zahájeno  v sobotu  20.  března  v 9:00  hod  v klubu  ÚOCHB.  Platí,  že  na  každou 
prezentaci je vymezena 1 hodina  ( z toho 15 min prezentace, zbytek diskuse). Druhý den proběhne 
společné zasedání AB, Rady ÚOCHB a vedení. 

Usnesení: Rada uznává nezávislost Advisory board při hodnocení týmů. Členové Rady se zúčastní 
prezentací jednotlivých týmů, nebudou se však účastnit evaluačního procesu.  

Ad 6) Rada byla informována, že Fyziologický ústav AV ČR navrhuje prof. Tomáše Rumla (VŠCHT) 
jako kandidáta na externího člena sněmu AV ČR.

Usnesení: Rada doporučuje připojit se k návrhu Fyziologického ústavu AV ČR a podpořit kandidaturu 
prof. Tomáše Rumla na externího člena sněmu AV ČR pro funkční období 2010-2014. Případné další 
kandidáty budou členové Rady navrhovat a hodnotit hlasováním per rollam.  

Ad 7)  Rada vzala na vědomí informaci, že ústavem navržený kandidát na člena Rady pro výzkum, 
vývoj a inovace, prof. Pavel Hobza, byl nominován do užšího výběru kandidátů za AV ČR, společně 
s K. Aimem, V. Hořejším, J. Hrušákem, J. Chýlou, K. Olivou, J. Šotolou a J. Zlatuškou.

Ad 8)  Různé:

a) Rada  vyzývá  vedoucí  týmů,  aby  do  konce  února  předali  návrhy  na  přednášející 
v cyklu zvaných přednášek tajemníkovi RI.

b)Rada vzala na vědomí informaci vedení, že dne 18. února navštíví ÚOCHB předseda dolní 
komory parlamentu ČR pan M. Vlček.

c) RI vzala na vědomí informaci vedení, že pro výjezdní zasedání pracovníků ústavu dne 
3.-6.  května  je  zajištěno  ubytování  pro  250  lidí.  Celkem  je  počítáno  s přibližně  40 
půlhodinovými přednáškami. 

d) RI vzala na vědomí informaci vedení, že od 1.3. 2010 dochází na ÚOCHB k rozdělení 
THS na ekonomickou a správní část.

e) RI vzala na vědomí informaci vedení, že prof. A. Holý přechází na vlastní žádost do 
stavu emeritních pracovníků. Zařazení pracovníků jeho týmu do menších pracovních jednotek 
a otázky vedoucích těchto jednotek jsou v současné době ve stadiu jednání mezi prof. Holým 
a vedením ústavu.

Příští zasedání Rady ÚOCHB se koná v pátek, 5. března v 8:30 hod.

Zapsal: B. Koutek,

Schválil: T. Kraus, místopředseda Rady ÚOCHB


